
在SD卡模式时，TF图标为长亮1 在LINE IN模式时，IN图标为长亮2

在BT蓝牙模式时，BT图标配对与回连为快闪，连接上为长亮3

88:8.8为状态显示：
默认显示24H制时钟，在APP界面添加蓝牙设备后会自动同步校准时钟，长
按  ”   ”2秒进入手动时钟设置模式，单按为分钟/小时的慢闪切换，并配合
  ”   ””   ”设置分钟/小时，再单按  ”   ”确认。
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中文
MZ-368 骑行速显音箱

感谢您购买本产品。使用蓝牙音箱前，请阅读所有安全信息和操作说明。

阅读所有说明，并保存起来以备日后参考。

请遵循产品操作的所有说明。

请勿将其放置在热源附近。 避免使用散热器，火炉和其他会发热的设备。 避免
长期暴露在阳光和高温下。

请注意：音箱连接状态暂停播放不会进入休眠关机状态，断开连接状态持续10
分钟会进入CLOCK模式。

此音箱有5种模式：BT/AUX/TF/CLOCK/骑行模式。 

安全须知

MZ-368主机 X1

X1

X1

自行车支架

0.6m USB充电线

X1

X1

夹扣

说明书

包装内容

产品描述

控制面板和界面

8 电源/充电指示灯（红灯）
10 BT/TF/LINE IN指示灯
12 电池符号11 时速/时钟

9 麦克风

6 SD卡接口
7 电源接口：DC 5V 1A

AUX输入接口5

3 ：增加音量/下一曲：长按按钮音量加。 短按按钮下一首（BT模式和TF卡
   模式下有效）。

4 ：电源开/关/模式：关机状态长按2秒开机；开机状态长按2秒关机；开机
    状态短按此按钮切换模式。

1 ：降低音量/上一曲：长按按钮音量减。 短按按钮上一首（BT模式和TF卡
    模式下有效）。

2 ：播放/暂停/配对：在音箱蓝牙连接状态，或TF卡模式下，短按此按钮可
    以播放/暂停；在音箱蓝牙连接状态下，连续短按2次强制断开当前连接，
    进入蓝牙搜索配对状态；长按按钮2秒进入时钟设置模式。

2 4

1 3
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如果设备蓝牙功能开启，打开音箱后，音箱将自动连接到最后一个配对设备。

蓝牙音箱连接记忆功能

AUX模式

产品参数

工作时长：60％音量连续工作10小时
待机时长：≥300小时
蓝牙范围：≤10m
频率响应：20HZ-20KHZ
蓝牙版本：V5.3

充电时长：2.5-3小时
工作电压：5V/1A
额定功率：5W
防水等级：IP65
电池容量：800mAh

注意：
A.当音箱插入TF卡时进行关/开机，不会优先进入TF卡模式。

B.当音箱关闭且连接了音频线时，打开音箱后，音箱将首先进入AUX模式。 若要
   切换至BT模式，您可以短按电源按钮，音箱可切换至BT模式，并进入配对状态。

C.当音箱关闭时，未插入TF卡且未连接音频线时，音箱将在打开后直接进入BT模
   式。

D.当音箱打开时，音箱将进入与最后连接的输入（TF卡或音频电缆）相对应的模
   式。 若要切换至BT模式，您可以短按电源按钮，音箱可切换至BT模式，并进入
   配对状态。

步骤1
长按电源按钮2秒，开机，有开机提示音，
开机后，显示屏会亮起，音箱进入与手机
蓝牙搜索配对状态并恢复关机前所设置的
音量。

操作指令

接听电话：当音箱与手机连接时，如果有来电，您可以短按播放/暂停按钮即可
接听。

挂断电话：当音箱与手机连接时，通话中
您可以短按播放/暂停按钮即可挂断。

拒绝通话：当音箱与手机连接时，您可以
通过长按播放/暂停按钮来拒绝来电。

蓝牙音箱通话功能

TF卡模式

通过AUX端口插入3.5mm音频线，以切
换AUX模式。您可以按电源按钮进行模
式切换。

音频设备

AUX

在AUX模式下，播放音乐时，显示屏上的“IN”标识会常亮。

温馨提示：
3.5mm音频线不在配件范围。

插入SD卡后，音箱将进入TF卡模式，您
可以短按电源按钮进入模式切换。

在TF卡模式下，当播放音乐时，显示屏上的“TF”标识会常亮。

充电指示灯充电时，红色指示灯将常亮，并且在音箱充满电后将熄灭。
注意：

步骤4
安装支架后，您可以将音箱推入支架。听
到咔哒声后，音箱就安装好了。

图4

注意：
如果转向轴太细且不能仅用1个防滑垫固定，则可以将垫1和2放入环中，使转向
轴穿过环，然后用螺钉拧紧支架。 如果支架仍然松动，则可以折叠防滑垫2，然
后将防滑垫1和折叠垫2放入环中，使转向轴穿过环，然后用螺钉拧紧支架。

折叠防滑垫2

防滑垫2

防滑垫1
图3

支架安装指南

步骤1
如图1所示，按下支架的
凸起部分，取出音箱，然
后再安装支架。

凸起
图1

步骤2
如图2所示，从支架上拧
下螺钉。

图2

骑行模式

使用前先扫描二维码，下载 INWA APP，蓝牙连接成功后打开APP，并在APP
设置里面手动添加名称为“INWA368”的设备，只有在APP里手动添加音箱设
备后，音箱显示屏才会进入骑行显示模式，并显示您的时速。

注意：

蓝牙装置
距离≤10M

步骤4
如何将音箱与新设备连接：
将音箱与设备连接时，您可以短按2次
播放/暂停/配对按钮以切断当前连接并
进入配对状态，显示屏上的  ”   ”标
识会闪烁。

开机默认为蓝牙状态进入回连或等待连接状态，无连接10分钟进入低功耗时钟
显示模式。

配对成功后，会有提示音，显示屏上的  ”   ”标识会常亮。

步骤3

步骤2
打开手机或其他蓝牙设备上的蓝牙功能，然后搜索名为INWA368的音箱。与
音箱连接。

1.在手机上搜索INWA368音箱；
2.连接INWA368音箱；
3.选择通过INWA368音箱播放音乐。

指示灯

将防滑垫1放入支架的环中，将支架通过环固定到自行车上，然后用在步骤2中
取出的螺钉拧紧支架。

步骤3

S为速度
0~120为时速
时速以每1秒钟刷新时速显示

88:8.8显示S-0~120

当手机APP连接上音箱时自动切换到时速显示模式88:8.8只显示时速，S慢闪，
手机静止与运动时显示0~120KM时速。
当时速达到S 120时，显示屏与APP界面时速表同时快闪并提示注意降低速度。
当音箱在骑行模式下速度显示，要切换时钟显示按下电源按钮“     ”。

100%电量
75%电量
50%电量
25%电量

2

3

1

4

安卓 APP 国内版 安卓 APP 国外版iOS APP

扫描二维码下载APP，骑行模式可显示时速

保修卡

产品型号 购买日期

经销商 用户姓名

用户地址

联系电话 电子邮件

用户姓名 故障描述 维修日期 维修人员签字

保修记录

合格证
日    期：

检验员：



English

MZ-368 Riding speed display speaker
Thank you for buying this product. Please read all safety information and 
operation instruction before using the bluetooth speaker.

Read all instructions and save them for personal reference in the future.

Follow all directions for operating the product.

Do not set up near heat sources. Avoid radiators, stoves, and other devices 
that produce heat. Avoid long-term exposure to sunlight and high temperatures.

Please note: when the speaker is connected, it will not enter the dormant 
shutdown state when the speaker is paused, and it will enter the CLOCK 
mode when the speaker is disconnected for 10 minutes.

This speaker has 5 modes: BT/AUX/TF/CLOCK/riding mode.

SAFETY INSTRUCTIONS

MZ-368 speaker X1
X1Speaker holder for bicycles
X10.6m usb charging cable

X1
X1

Speaker clips
Manual

PACKAGE CONTENTS

87mm/3.43in

47m
m

/1.85in

95mm/3.74in

PRODUCT DESCRIPTION

CONTROL PANEL AND INTERFACE

2 4

1 3
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Step 1
Press and hold the power button for 2 seconds to turn it on, and there will be a power 
on prompt sound. After power-on, the display will light up, and the speaker will enter 
the Bluetooth search and pairing state with 
the mobile phone and restore the volume 
set before turning off.

OPREATION INSTRUCTION Notice:
By default, the Bluetooth state will enter the connection back or wait for connection state, 
and it will enter the low-power clock display mode for 10 minutes without connection.

Bluetooth devices
distance≤10M

Step 4
How to connect speakers with new equipment:
When connecting the speaker to the device, you can short press the play/pause/pairing 
button twice to cut off the current connection 
and enter the pairing state. The "     " logo on 
the display will flash.

Step 3
Put the non-slip mat 1 into the ring of the holder, fix the holder onto the bike through 
the ring, and tighten the holder with screw which has been taken out in step 2.

Floded Non-slip Mat 2

Non-slip Mat 2

Non-slip Mat 1
Picture 3

Step 1
As picture 1 shows, pressing the 
claw of the holder, takeout the 
speaker before installing the 
holder.

INSTALL ATION GUIDE OF HOLDER

Claw

Step 2
As picture 2 shows, screw out 
the screws from the holder.

Picture 1

Picture 2

Note:
If the steering axle is too thin and can not be fixed with only 1 non-slip mat, you can put 
mat 1 & 2 into the ring, pass the steering axle through the ring, then tighten the holder 
with screw. If the holder is still loose, you can fold the non-slip mat 2, and put the mat 1 
& folded mat 2 into the ring, pass the steering axlethrough the ring, then tighten the 
holder with screw.

Picture 4

The speaker will automatically connect to the last paired device, in case that BT 
function of the device is on, after turning the speaker on.

Step 4
After installing the holder, you can push the 
speaker into the holder. Upon hearing a click, 
the speaker is installed well.

CONNECTION MEMORY FUNCTION OF THE SPEAKER

Pick up Phone Call: When the speaker is connected with phone, in case of a coming 
call, you can pick up the call by short pressing the PLAY/PAUSE button. 
Hang UP: When the speaker is connected with the phone, you can hang up by short 
pressing the PLAY/PAUSE button.

Reject a Call: When the speaker is connected 
with the phone, you can reject a call by long 
pressing the PLAY/PAUSE button.

TEL FUNCTION OF THE SPEAKER

TF CARD MODE

The speaker will enter TF Card Mode after 
inserting SD card, and you can short press 
the Power Button to swift modes.

In TF card mode, when playing music, the "TF" logo on the display will always light up.

When the charging indicator is charging, the red indicator light will be steady on and 
will go out when the speaker is fully charged.

Notice:

Insert 3.5MM LINE IN cable via the AUX 
port to swift to the AUX Mode. You can 
press the Power Button to swift modes.

AUX MODE

AudioDevices

In AUX mode, when playing music, the "IN" logo on the display will always be on.

Tips:
The 3.5mm audio cable is not in the scope of accessories.

AUX

1. Search for MZ368 Speaker on your phone;
2. Connect with MZ368 Speaker;
3. Select playing music via MZ368 Speaker.

Step 2
Turn on the Bluetooth function on your phone 
or other Bluetooth devices and search for our 
speaker which is named as MZ368. Connect 
with the speaker.

After the pairing is successful, there will be a beep and the "     " logo on the display 
will be on.

Step 3

Indicator Light
88:8.8 is the status display:
The 24H clock is displayed by default. After adding a bluetooth device on the APP 
interface, the clock will be automatically synchronized and calibrated. Press and hold 
 "     " for 2 seconds to enter the manual clock setting mode, and a single press is a 
slow flash switch of minutes/hours, and cooperate with "     "  "     " to set the 
minutes/hours, and then single-press "     " to confirm.

4

Display mode of the display

In SD card mode, the TF icon is always on1

In LINE IN mode, the IN icon is always on2

In the BT Bluetooth mode, the BT icon pairing and back-connecting will flash quickly,
 and the connection will be solid.

3

PRODUCT PARAMETERS

Working hours: 10h battery life 
                          at 60% volume
Standby time: ≥300 hours
Bluetooth range: ≤10m
Frequency: 20HZ-20KHZ
Bluetooth version: V5.3

Charging time: 2.5-3 hours
Working voltage: 5V/1A
Rated power: 5W
IP rating: IP65
Battery capacity: 800mAh

100% battery
75% battery
50% battery
25% battery

2

3

1

4

3 : Increase the volume/Next song: Long press the button to increase the volume. 
  Short press the button to next song (valid in BT mode and TF card mode).

6 SD card interfaceAUX input interface5

4 : Power on/off/mode: press and hold for 2 seconds to turn on when off state; press 
  and hold for 2 seconds to turn off when on state; short press this button to switch 
  mode when on state.

1 : Decrease volume/previous song: Long press the button to decrease the volume.  
  Short press the button to the previous song (valid in BT mode and TF card mode).

2 : Play/pause/pair: In the speaker Bluetooth connection state, or in the TF card mode,   
  short press this button to play/pause; in the speaker Bluetooth connection state, 
  short press twice to forcefully disconnect the current connection and enter the 
  Bluetooth search pairing state ; Long press the button for 2 seconds to enter the 
  clock setting mode.
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UK REP
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Riding mode

iOS APP Android APP

After connecting via Bluetooth and adding the device in the Inwa APP, it will 
automatically switch to the speed display mode. The first letter on the display is "S", 
indicating that it is in speed mode, and the number displayed after "S" represents 
your current speed.
Tip 1. You can choose your speed unit (km/h or mph) in the Inwa APP.  
Tip 2. You can choose to turn off the speed voice prompt in the Inwa APP.
When the speaker displays the speed in the riding mode, press the power button
 "      "  to switch the clock display.

1. To get started, scan the QR code and download the Inwa APP. 
2. Once connected via Bluetooth, manually add the "INWA368" device in the APP
    settings. This will enable the speaker screen to enter cycling display mode and 
    show your speed.

88:8.8 display S-0~120

Step 1

Step 2

10 BT/TF/LINE IN indicator 12 Battery symbol11 Speed/clock

8 Power/charge indicator (red light) 9 Microphone7 Power interface: DC 5V 1A

Need further help, you can contact us by
Service E-mail: inwa_support@innosystemtech.com

SUPPORT INFORMATION


